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سرمقاله

 کتاب سوزی عملی زشت و
پیامدهای آن 

ادامه از صفحه یک
چندی قبل شخصی عراقی الاصل تبعه سوید 
مرکزی  مسجد  مقابل  در  ابتدا  مومیکا  نام  به 
استکهلم و بعد مقابل سفارت عراق در این شهر  
کتاب قرآن  را آتش زد مقامات سویدی که در  
اغوا کننده  این شخص تحت عنوان  از  ابتدا ،  
آزادی بیان حمایت می کردند وقتی با مخالفت 
ظاهر  در  شدند  روبه رو  اسلامی  کشورهای 
مخالفت کردند ولی وقتی شخص مزبور خواست 
آتش زدن قران را تکرار کند دستگاه قضایی سوید 
به کمک مومیکا برخاست و از پلیس خواست 
اجازه بدهد کتاب سوزی انجام گیرد پليس هم  
افسر  تعدادی  حضو   با  گذاشت  تمام  سنگ 
پلیس و ۲۰ خودرو که ۱۰ دستگاه آن زرهی بودند 

مومیکا و همسرش را همراهی کردند.
گذشته از مقدس بودن قرآن در نزد مسلمانان،  
حداقل قران یک کتاب است آیا صحیح است 
دستگاه قضایی در  کشورهای اروپایی که خود 
را برتر از همه جهانیان می دانند برای سوزاندن 
کتاب که در عصر جاهلیت هم کتاب وسیله ای 

با ارزش بود حکم صادر کنند.
رفتارهای دولت های  اروپا که متولی  اتحادیه 
آین  از  قاطعانه  است  موظف  است  اروپایی 
اصل  بیان  آزادی  کنار  در  بخواهد  دولت ها  
احترام به عقاید دیگران را مد نظر قرار دهند و از 
تحریک کشورهای اسلامی و  مسلمانان قاطعانه 
جلوگیری کنند . اجازه ندهند برخوردهایی بین 
اروپاییان و مسلمانان بوجود بیاید زیرا پیامدهای 
زیانبار در پی خواهد داشت؛  اشتباهی که بر 
سر اوکراین برای عضویت در ناتو انجام دادند و 
روسیه را تحریک کردند  به شکلی دیگر تکرار 

نکنند.

خبر

اخبار

دیدار رئیسی با رئیس مجلس 
الجزایر

رئیس جمهوری سفر رئیس مجلس الجزایر 
به تهران را نقطه عطفی در روند رو به گسترش 
فعال شدن  و گفت:  دانست  دو کشور  روابط 
کمیسیون مشترک همکاری های اقتصادی ایران 
و الجزایر و تهیه نقشه راه روابط، می تواند نقش 
موثری در تسریع و تسهیل گسترش تعاملات 

فیمابین داشته باشد.
دیدار  در  دیروز  ظهر  رئیسی  ابراهیم  سید 
»ابراهیم بوغالی« رئیس مجلس الجزایر، سفر 
وی را نقطه عطفی در روند رو به گسترش روابط 
دو کشور دانست و گفت: فعال شدن کمیسیون 
مشترک همکاری های اقتصادی ایران و الجزایر و 
تهیه نقشه راه روابط، می تواند نقش موثری در 
تسریع و تسهیل گسترش تعاملات فیمابین در 

حوزه های مختلف داشته باشد.
امروز  ایران  اینکه  بیان  با  جمهوری  رئیس 
تحریم ها  توانسته  که  است  فناور  کشوری 
برای  فرصت هایی  به  را  خود  علیه  فشارها  و 
ایران را برای به  پیشرفت تبدیل کند، آمادگی 
اشتراک گذاشتن تجربیات و دستاوردهای خود با 

کشور دوست و برادر الجزایر اعلام کرد.
رئیسی با قدردانی از مواضع صریح الجزایر در 
قبال مصالح جهان اسلام و روشنگری نسبت 
به ماهیت و سیاست های رژیم صهیونیستی، 
به مخالفت کشورهای سلطه گر و در راس آنها 
آمریکا و رژیم صهیونیستی با گسترش روابط بین 
کشورهای مستقل اشاره کرد و اظهار داشت: 
ایران و الجزایر با توجه به دیدگاه های مشترک 
می توانند،  بین المللی  و  منطقه ای  مسائل  در 
همکاری های سازنده و مفیدی به نفع ملت های 

خود و جهان اسلام داشته باشند.
الجزایر نیز  »ابراهیم بوغالی« رئیس مجلس 
در این دیدار با ابلاغ سلام های گرم »عبدالمجید 
تبون« رئیس جمهور کشورش به رئیسی، تصریح 
سابقه  به  متکی  و  محوری  قدرتی  ایران  کرد: 
تمدنی و فرهنگی کهن است که قدرتمندتر شدن 

آن، تقویت بیشتر امت اسلامی را در پی دارد.
رئیس مجلس الجزایر ضمن ابراز همدردی با 
دولت و ملت ایران به خاطر حمله تروریستی 
اخیر به حرم شاهچراغ خاطرنشان کرد: از روند 
دو  میان  دیپلماتیک  مراودات  گسترش  به  رو 
کشور خوشحالیم و با توجه به روابط سیاسی 
دوستانه و فراهم بودن همه لوازم، علاقه مند به 

گسترش روابط اقتصادی فیمابین نیز هستیم.
نظیر  رخدادها  برخی  به  اشاره  با  بوغالی 
اهانت های مکرر به ارزش های مسلمانان و نیز 
تشدید اقدامات ظالمانه رژیم صهیونیستی علیه 
میان  انسجام  تقویت  فلسطین،  مردم مظلوم 
مستحکم  مواضع  اتخاذ  و  اسلامی  کشورهای 
برای جلوگیری از تکرار چنین مسائلی را ضروری 

دانست.

ماجرای افشای اطلاعات محرمانه 
توسط همتی

نماینده حقوقدان مجلس شورای اسلامی  یک 
در مورد افشای اطلاعات حوزه ارزی کشور از سوی 
رییس سابق بانک مرکزی گفت: طبق قانون افشای 
محسوب  جرم  ارزی  حوزه  محرمانه  اطلاعات 
می شود و دستگاه های ذی ربط باید این موضوع را 

بررسی و رسیدگی کنند.
ایرنا اظهار کرد:  با  محمد سرگزی در گفت وگو 
طبق قانون منع اطلاعات طبقه بندی شده افشای 
ارزی جرم محسوب می  از اطلاعات حوزه  برخی 
شود و دستگاه های ذی ربط باید به این موضوع 
انقلاب مجلس  را بررسی کنند. عضو فراکسیون 
اضافه کرد: با توجه به اهمیت موضوع در صورتی 
که تخلفی در این زمینه صورت گرفته باید رسیدگی 
شود تا افراد نتوانند به سادگی اطلاعات محرمانه 
کشور را افشا کنند. پیمان قربانی، رئیس پژوهشکده 
پولی و بانکی و معاون اسبق اقتصادی بانک مرکزی 
در فضای مجازی در توئیتی نوشت: »به متهم که 

رسیدگی نشود، مدعی العموم می شود.«
سابق  کل  رئیس  آقای  همتی،  داد:  ادامه  وی 
 بانک مرکزی مصداق بارز همین مثَلَ است.همتی 
در سال ۱۳۹۹ در پی بحران کرونا درخواست یک 
وام ۵میلیارد دلاری در قالب ابزار تامین مالی سریع 
پول کرد که حتی  المللی  بین  از صندوق   )RFI(
نتوانست یک سنت از آن را بگیرد، درحالی که چون 
سهامدار هستیم، پول خودمان بود و کشورهای 

مختلف نیز این تسهیلات را گرفتند.
گفت:  مرکزی  بانک  اقتصادی  اسبق  معاون 
اطلاعات  کلی  وام،  این  پرداخت  برای  صندوق 
محرمانه از همتی خواسته بود که او همه اطلاعات 
مهم کشور اعم از وضعیت ارزی، نرخ تورم و... 
را به آنها داد؛ مواردی که خودش درباره آنها به 
مردم خودمان هم گزارش نمی داد! هر کسی از 
او می پرسید می گفت اینها محرمانه است. وی 
چشم  مجله  در  را  اطلاعات  این  صندوق  افزود: 
انداز اقتصاد بین المللی چاپ کرد و تازه کاشف 
به عمل آمد که همتی چه کار خبطی کرده است. 
در داخل به او فشار آوردند و توضیح خواستند و 
او هم در نهایت همه چیز را کتمان کرد و گفت 
اطلاعات صندوق غلط است. پیمان قربانی تصریح 
آزاد  کره،  در  شده  بلوکه  پول های  که  حالا  کرد: 
شده، جناب همتی که برای وام نگرفته از صندوق 
همه خواسته هایشان را - آن هم در بحبوحه یک 
در جایگاه مدعی  کرد،  اجابت   - اقتصادی  جنگ 
العموم نشسته که شما نگذاشتید ما وام بگیریم و 

آزادسازی پولهایمان در کره هنر نیست.

عده ای به اختلافات دولت و مجلس 
دلخوش کرده اند

قالیباف رئیس مجلس در نشست   محمدباقر 
علنی روز سه شنبه ۳۱ مرداد مجلس شورای اسلامی 
در نطق پیش از دستور خود گفت:  دشمنان ملت 
تحریم،  با  نمی توانند  که  فهمیده اند  امروز  ایران 
مستقیم  تهاجم  صنعتی،  خرابکاری های  ترور، 
و  جاسوسی  دفاعی،  صنعت  زیرساخت های  به 
فزاینده صنایع دفاعی  پیشرفت  مانع  آنها،  مانند 
کشور شوند و اراده استوار و ایمان جوانان شاغل 
در صنایع دفاعی با این اقدامات نه تنها تضعیف 

نخواهد شد، بلکه هر روز قوی تر می شود.
به گزارش انتخاب، قالیباف با بیان اینکه یاد و 
دفاع  وزیر  و سه  دفاع  وزارت  هزار شهید  خاطره 
شهید، شهید چمران، شهید نامجو و شهید فکوری 
را گرامی می داریم، افزود: در پایان ضروری است 
اشاره کنم که در هفته گذشته عده ای سعی کردند 
نشان دهند که میان مجلس و دولت اختلاف و 
تقابل وجود دارد، اما همان گونه که بارها گفته ام 
تا  می کنند  تلاش  هم  کنار  در  مجلس  و  دولت 
بتوانند فضای خدمت را در کشور حاکم کنند و با 
وجود اختلاف سلیقه یا تفاوت نظر در موضوعات 
مختلف در تعامل با هم تا به امروز موفق بوده اند.

به  که  رسانه هایی  و  افراد  کرد:  مطرح  وی 
اختلاف افکنی و اختلاف اندازی بین دولت و مجلس 
دل خوش کرده اند، بدانند به اهداف خود نمی رسند 
و نمی توانند از کاه کوه بسازند. همچنین مردم عزیز 
بدانند تفاوت نظر و سلیقه طبیعت کار است و 
مهم این است که هم ما در مجلس و هم دوستان 
ما در دولت توانایی مدیریت این تفاوت ها را داریم 
و از آن برای پیشبرد بهتر امور استفاده خواهیم 
کرد. رئیس قوه مقننه اظهار کرد: از همکاران عزیزم 
هم می خواهم که ضرورت همدلی برای حل مسائل 
مردم را مدنظر قرار دهند و هوشیارانه عمل کرده 
موضع گیری  مردم  مشکلات  پیگیری  برای  جز  و 
نکنند، حتما ریاست محترم جمهور و سایر دوستان 
در دولت هم این مهم را مورد توجه قرار می دهند 
و عده ای قلیلی که به دنبال کسب منافع شخصی 
و جناحی با اختلاف افکنی بین قوا هستند از اهداف 

خود ناامید خواهند شد.

نمایندگان در این جلسه از مشکلات پیش آمده 
برای کسب و کارها و مردم بخاطر کیفیت پایین 
اینترنت، فیلترینگ، اختلالات اینترنتی، دردسرهای 
استفاده مکرر از فیلترشکن ها و ... روایت کردند و 
نسبت به تعدد نهادهای تصمیم گیر و تصمیم ساز 

در این حوزه انتقاد جدی داشتند.
با  نظارتی، هم صدا  این جلسه  در  نیز  قالیباف 
نمایندگان ضمن تاکید بر دلخوری مردم از قطعی 
موج  به  نسبت  اینترنت،  کیفیت  بودن  پایین  و 
فناوری  حوزه  در  متخصص  نیروهای  مهاجرت 

هشدار داد.
ارتباطات هم ضمن  وزیر  به گزارش خبرآنلاین، 
نهادهای  تعدد  درباره  انتقادات  برخی  پذیرش 
تصمیم گیر در موضوع اینترنت، پای برخی نهادهای 
امنیتی در بحث فیلترینگ را به میان آورد و تلاش 
کرد با ارائه برخی آمار عملکرد وزارت متبوع و دولت 

در حوزه ارتباطات را مطلوب نشان دهد.
بخش مهم از اظهارات وزیر آنجا بود که گفت؛ » 
ما در وزارت ارتباطات آمادگی داریم تا با مرکز ملی 
فضای مجازی همکاری کنیم و لیستی را از سرویس 
هایی که حاکمیت ملی ما را خدشه دار نمی کنند، 
تهیه کنیم و اسامی که دوستان از این سرویس ها 
اسم آوردند )یوتیوب، توییتر و گوگل پلی( در لیست 

ما هست که بتوانیم آنها را باز کنیم.«
شکست سیاست فیلترینگ

انتقادی  بوی  و  رنگ  که  مجلس  دیروز  جلسه 
و  اینترنت  حوزه  در  دولت  عملکرد  به  نسبت 
فیلترینگ داشت. اما با واکنش فوری وزیر ارتباطات 
تاکید  جهرمی  آذری  شد.  روبرو  سابق نیز  دولت 
کرد؛» گزارش مجلس درباره کیفیت اینترنت حاوی 
گزاره ی مهمی است: میزان ترافیک ناشناس ترافیکی 
که سیستم فیلترینگ قادر به تشخیص پروتکل آن 
نیست از ۵ درصد به ۲۵ درصد رسیده است. این 
این  فیلترینگ.  برای  شکست  و  ناکارآمدی  یعنی 
یعنی ناآگاهی حکمران از حتی نوعِ بخش بزرگی 
از ارتباطات بین الملل و افزایش تهدیدات سایبری 

علیه منافع ملی!«
کرد؛»می گفتند  تاکید  ارتباطات  سابق  وزیر 
می خواهند با تصویب و اجرای طرح صیانت قدرت 
حکمرانی ایران را افزایش دهند؛ چه افزایشی دادند.
در همین رابطه روز گذشته محمد باقر قالیباف 
رئیس مجلس اظهار داشت:  نباید از سرمایه  گذاری 
بخش خصوصی در این حوزه غفلت کنیم. اگر ما 
می خواهیم به سهم ۱۵ درصدی برسیم بدون بخش 
خصوصی این امکان وجود ندارد. اگر به دنبال این 
هستیم که اقتصاد را ساختارسازی کرده و زمینه را 
برای مشارکت مردم در اقتصاد فراهم کنیم هیچ کجا 

در دسترس تر سکوهای اقتصاد دیجیتال نیست.
وی در ادامه گفت: پنجره جمعیتی جوان ما و 
در  اطلاعات  فناوری  حوزه  در  ما  مسلط  نیروهای 
اوج است که این بزرگترین فرصت برای کشور ما 
به شمار می رود اما ما به این موضوع توجه نداریم 
و این نیروها را داریم از دست می دهیم و بعضا از 
کشور خارج می شوند. ما برای رسیدن به سهم ۱۵ 
درصدی اقتصاد دیجیتال در اقتصاد کشور باید از 

این فرصت استفاده کنیم.
قالیباف افزود: مردم در جاهایی به دلیل قطعی 
موضوع  این  و  هستند  دلخور  دسترسی  عدم  و 

داشته  پی  در  کارها  و  کسب  برای  را  خساراتی 
است. در کنار این که باید اقداماتی صورت گیرد 
که این اشکالات در شبکه برطرف شود باید جلوی 
وارد شدن هزینه و خسارت به مردم نیز گرفته 
ملی  در سطح  متعددی  تصمیم گیری های  شود. 
ابلاغیه های متعددی  و  این حوزه وجود دارد  در 
حکمرانی  عدم  از  حاکی  این  و  می گیرد  صورت 
منسجم در حوزه مسائل فناوری اطلاعات است. 
از نگاه ما وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات محور 
یکپارچه سازی در این حوزه به خصوص در دولت 
تصویب  را  داده ها  قانون  ما  است.  الکترونیک 
ارتباطات محوریت خود  از نظر ما وزارت  کردیم 
را باید در این حوزه نشان داده و در کنار نظارت 
موضوع یک حکمرانی یکپارچه سازی را نیز دنبال 

کند.
به گفته قالیباف، امروز اینترنت در بطن زندگی 
مردم و در اقتصاد و فرهنگ و ابعاد مختلف مردم 
وجود دارد. ما هم باید نظارت کنیم و هم توسعه 
دهیم مانع شدن راه چاره نیست راه چاره حکمرانی 

درست بر این حوزه است.
از سوی دیگر عزت الله اکبری تالارپشتی رئیس 
کمیسیون صنایع و معادن نیز اظهار کرد:  در حوزه 
تولید ناخالص داخلی سهم کسب و کار اینترنتی 
الان در مرز ۸ درصد است درحالی که سهم میانگین 
در دنیا ۱۵ درصد است و بسیاری از کشورها از ۳۵ 
درصد عبور کردند و ما باید در برنامه هفتم توسعه 

باید  دهیم.   قرار  درصد   ۱۵ بالای  را  هدف گذاری 
این  برای  برنامه ای درست و حسابی  و  دقت لازم 
حوزه داشته باشیم و رضایت و اعتماد مردم را به 
شبکه های داخلی جلب کنیم. الان در این حوزه با 
تعدد مراجع مواجهیم؛ یک طرف وزیر ارتباطات قرار 
دارد که پاسخگوی مجلس است اما از طرف دیگر 
حداقل ۷ مرجع دیگر وجود دارد که در حال تصمیم 
گیری و باز و مسدود کردن هستند که نشان دهنده 
آشفتگی در صحنه تصمیم گیری است که موجب 

نگرانی مردم شده است.
به گفته اکبری تالار پشتی میلیون خانوار را باید 
از تکنولوژی های روز دنیا نظیر فیبر نوری برخوردار 
کنیم درحالی که الان در مرز ۳.۵ میلیون هستیم. 
رئیس  از  میکروالکترونیک  و  الکترونیک  حوزه  در 
جدی  را  موضوع  که  داریم  درخواست  جمهوری 
بگیرند. بحث میکروالکترونیک و چیپ ست ها در 

آینده یکی از موضوعات جدی خواهد بود.
به  رسیدگی  و  توجه  فاصله  نباید  افزود:  وی 
این  که  شود  زیاد  آنقدر  دانش بنیان  شرکت های 
ظرفیت عظیم ترک کشور کنند و به سراغ کشورهای 
دیگری برود که با ما در رقابتند و خیلی از آنها نیز 
اقتصادی  جنگ  شرایط  در  هستند.  دشمن  ما  با 
را  منسجمی  دولت سیاست  که  است  این  انتظار 
در این حوزه برای اعتماد و رضایت مردم که اصل 
هستند انجام دهند؛ تحریم ها را هم اندیشمندان، 
دانشمندان و شرکت های دانش بنیان ما می توانند 

خنثی کنند.
کمیسیون  عضو  کارنامی  بابایی  علی  همچنین 
گوید:   می  رابطه  این  در  نیز  مجلس  اجتماعی 
رو  شدت  به  کشور  در  اینترنت  زیرساخت های 
که  ارتباطات  ملی  شبکه  می رود.  فرسودگی  به 
فناوری  و  ارتباطات  وزیر  راهبردی  برنامه های  از 
اطلاعات بود به خوبی پیش نمی رود. نظام حکمرانی 
در این بخش به ویژه در حوزه کسب و کارها دچار 

نقص شده است.
به گفته بابایی کارنامی، در دو سال گذشته دو 
رتبه نسبت به شاخص های جهانی افت داشته ایم و 
در بین ۴۷ کشور در منطقه به رتبه ۲۷ رسیده ایم. 
از سوی دیگر تا پایان سال ۱۴۰۴ باید در منطقه به 

رتبه اول دست می یافتیم.
صنایع،  کمیسیون  گزارش  براساس  افزود:  وی 
۶۷ درصد از مردم از فیلترشکن استفاده می کنند و 
بدین ترتیب حریم خصوصی آنها صیانت نمی شود. 
شاخص های سنجش کیفیت اینترنت روند رو به 
نزولی را نشان می دهد. هر کشوری که سکو و پیام 
رسان داخلی ندارد حتما مستعمره دیگران است. 
با تکیه بر دانش نخبگان داخلی گام های  باید  ما 

موثری در این حوزه برداریم.
توسعه  و  سرزمینی  آمایش  می رود  انتظار 
زیرساخت های اینترنت در سطح کشور مورد توجه 
قرار گرفته و گزارش آن به مجلس شورای اسلامی 

ارائه گردد.

دنبال  به  ایران  اسلامی  جمهوری  کرد:  تاکید  جمهوری  رئیس 
تعامل با همه کشورهای جهان است و دست هر کسی را که برای 
همکاری و دوستی به طرف ما دراز شود، به گرمی می فشاریم، اما 
نیروهای مسلح توانمند ما دستی را که برای تعرض و تعدی به سوی 

ایران دراز شود، قطع خواهند کرد.
سید ابراهیم رئیسی در دیدار مدیران ارشد و نخبگان وزارت دفاع و 
پشتیبانی نیروهای مسلح، به مناسبت روز صنعت دفاعی، اقدامات 
و دستاوردهای بزرگ، پیشرفته و به روز صنایع دفاعی کشور در 
حوزه های نظامی و غیرنظامی را جلوه هایی از تولید قدرت در راستای 

دفاع از کشور و مایه اطمینان و آرامش مردم دانست.
رئیس جمهور حضور نیروهای مسلح ایران در منطقه را برخلاف 
اطمینان  مایه  و  امنیت آفرین  بیگانه،  نیروهای  ناامن ساز  حضور 
دانست و اظهار داشت: صنایع دفاعی کشور پشتیبان نیروهای 
بازدارندگی جمهوری  اقتدار و  امنیت،  ارتقای  تامین و  مسلح در 

اسلامی هستند.
رئیس جمهور در ادامه با اشاره به سرریز دستاوردهای فناورانه و 
پیشرفته صنایع دفاعی کشور به دیگر بخش های صنعتی تصریح 
اعتبار  به  مسافربری  هواپیمای  ساخت  برای  تلاش  امروز  کرد: 
پیشرفت ها و توانمندی هایی است که در صنایع دفاعی کشور به 

دست آمده است.
رئیسی با بیان اینکه صنایع دفاعی و هسته ای کشور با وجود 
سنگین ترین تحریم ها، بیشترین پیشرفت را داشته اند، انگیزه، همت 

و پشتکار را از عوامل اصلی موفقیت در دستیابی به این پیشرفت ها 
و  پیشرفت ها  برای سرریز  ارتباطی  یک خط  ایجاد  بر  و  دانست 

دستاوردهای دفاعی به صنایع دیگر تاکید کرد.
رئیس جمهور در ادامه همچنین با تاکید بر ضرورت جدیت در 
صیانت از این دستاوردهای بزرگ و مقابله با فتنه و نفوذ دشمن 
برای مختل کردن آنها، نیروی انسانی متخصص کشور را از مهمترین 

سرمایه های صنایع دفاعی دانست.
جمهوری  کرد:  تصریح  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  رئیسی 
اسلامی ایران به دنبال تعامل با همه کشورهای جهان است و دست 
هر کسی را که برای همکاری و دوستی به طرف ما دراز شود، به 
گرمی می فشاریم، اما نیروهای مسلح توانمند ما دستی را که برای 

تعرض و تعدی به سوی ایران دراز شود، قطع خواهند کرد.
رئیس جمهور مردم متدین و حاضر در صحنه، آماده خطرپذیری 
و دلداده به اباعبدالله الحسین )ع( را مهمترین مولفه قدرت جمهوری 
اسلامی ایران معرفی و خاطرنشان کرد: دنیا نیز فهمیده است که 
مردم و نیروهای مسلح بابصیرت مولفه های اصلی قدرت ما هستند.
رئیس جمهوری در پایان سخنان خود، بازدید از این نمایشگاه را 
به لحاظ تنوع و سطح بالای دستاوردها، امیدوارکننده توصیف کرد 
و گفت: امروز قاطعانه می توانیم ایران را در دنیا کشوری پیشرفته و 
فناور معرفی کنیم که این مسئله با همت و دست توانای دانشمندان 
جوان ما و تحت هدایت های رهبر معظم انقلاب اسلامی حاصل 

شده است

نوشداروی دیرهنگام مجلس از پیامدهای فیلترینگ و کیفیت پایین اینترنت

آقای وزیر هم به منتقدان پیوست!
فیلترینگ پرُ تکرار ترین کلمه در جلسه علنی دیروز مجلس بود، روزی که گزارش کمیسیون صنایع مجلس پیرامون »بررسی کیفیت اینترنت و شاخص های 
مرتبط با آن با رویکرد چالش های ایجاد شده برای شهروندان و کسب وکارهای مجازی« روی میز نمایندگان قرار گرفته بود و زارع پور نیز از پاستور خود را به 

بهارستان رسانده بود تا در جلسه نظارتی مجلس، آنجا که پای دولت به میان می آید پاسخگو باشد.

ایران به دنبال تعامل با همه کشورهاسترئیسی در دیدار مدیران ارشد و نخبگان وزارت دفاع:

وزیر ارتباطات 
هم ضمن پذیرش 

برخی انتقادات 
درباره تعدد 

نهادهای تصمیم 
گیر در موضوع 

اینترنت، پای 
برخی نهادهای 

امنیتی در بحث 
فیلترینگ را 
به میان آورد 

و تلاش کرد با 
ارائه برخی آمار 
عملکرد وزارت 

متبوع و دولت در 
حوزه ارتباطات 

را مطلوب نشان 
دهد

معین الدین سعیدی نماینده مردم چابهار در مجلس درباره این که برخی 
از تریبون بهارستان سعی در دوقطبی کردن مسئله  نمایندگان مجلس  از 
حجاب در کشور دارند و عنوان می کنند جامعه برای زنان چادری از سوی 
دیگر افراد خطرناک شده است و عواقب طرح این مسائل از تریبون عمومی 
کشور، گفت: اولاً ما هیچ خلاء قانونی برای موضوع حجاب نداریم و ثانیاً 
نمی شود فقط زمان انتخابات و راهپیمایی ها که شد دختران این سرزمین که 

ممکن است حجاب شان مورد تائید ما نباشد، جلوی دوربین قرار گیرند.
به گزارش ایلنا، این نماینده مجلس با بیان این که اتفاقا بسیاری از منتقدین 
وضعیت موجود و این نحوه قانون گذاری و این روش برخورد قهری با موضوع 
حجاب  متدینین جامعه هستند، عنوان کرد: بسیاری از خانم های محجبه 
می گویند چرا باید چنین تقابلی به سطح جامعه کشیده شود و چرا مردم باید 

در مقابل یکدیگر قرار گیرند؟
این  که  است  این  دنبال  دشمن  کردند  اعلام  عزیزان  شد:  یادآور  وی 
لایحه موفق نشود، بنده معتقدم همین حالا هم دشمنان این مرز و بوم به 
خاطر این موضوع ذوق زده خواهند شد و چه بسا دشمن دنبال این نحوه 
تقابل هاست و دنبال این است که  سعی کند تصویری از کشور ایجاد شود 

که انگار مردم در برابر هم قرار گرفته اند.
نماینده چابهار در مجلس شورای اسلامی بیان کرد: من با چنین رویکردهای 
مخالفم چراکه اگر بنا بود این رویکردها جواب دهد تا امروز جواب داده بود. 
چه بسا بسیاری از کسانی که به زعم ما این حکم الهی را رعایت نمی کنند، 

شاید واکنش تقابلی با این نحوه مدیریت کشور دارند.
وی درباره اصل هشتاد و پنجی شدن لایحه عفاف و حجاب عنوان کرد: 
این مجلس  از اصل هشتادوپنجی شدن در  تلخی  بسیار  بسیار  ما تجربه 
داریم. چه بحث طرح صیانت و چه موضوع قانون جوانی جمعیت که هیچ 
کدام ملاحظات کارشناسی لازم را نداشتند و بسیاری از متولیان طرح ها به 

شکست این طرح ها واقف هستند.
بود طرح ها و  این که  انتظار  بیان  با  نماینده مجلس شورای اسلامی  این 
صحن  در  می کند  ایجاد  حساسیت  جامعه  در  اندازه  این  تا  که  لوایحی 
کرد:  عنوان  شود،  بررسی  رسانه ها  و  مردم  دیدگان  مقابل  در  مجلس و 
اصل  مخالف  به شدت  نمایندگان  از  تعدادی  این که  علیرغم  بودیم  شاهد 
هشتادوپنجی شدن لایحه عفاف و حجاب بودند، متاسفانه قاطبه نمایندگان 
رأی دادند و این کمیسیون هم لایحه بررسی شد. معتقدم با این شرایط و 

اتفاقات نمی توانیم مطلوب را حاصل کنیم.
وی با بیان اینکه با استفاده از قوه قهریه و با وضع جریمه های آنچنانی مگر 
می شود فلسفه حجاب را تبیین کرد، اظهار داشت: صد در صد کشف حجاب 
حرام شرعی و سیاسی است اما روش هایی که از سوی مسئولین امر برای 
مقابله با این حرام شرعی و سیاسی اتخاذ می شود حتما منجر به تقابل مردم 

با مردم می شود، حتما منجر به سواستفاده دشمنان ملت و مردم می شود.
سعیدی خاطرنشان کرد: از سوی دیگر معتقدم ما در حال حاضر خلاء 
قانونی درباره این موضوع نداریم که بخواهیم وقت مجلس را که می توانست 

درحال  دهیم.  اختصاص  شود،  صرف  اولویت دارتر  بسیار  موضوعات  برای 
نظر  واضح  خصوص  این  اسلامی در  مجازات های  قانون   ۶۳۸ ماده  حاضر 

دارد، می توانستند از این ظرفیت قانونی استفاده کنند.
وی افزود: ما مسائلی داریم که مردم آن ها را اولویت خودشان می دانند 
بانکی مبتنی  این نظام  آیا  اگر کشف حجاب حرام شرعی و سیاسی است 
بر ربا که در حکم محاربه با ذات باری تعالی است، حرام نیست؟ آیا این 
تورم لجام گسیسخته، آیا پر کشیدن مرغ از سفره های مردم، آیا ضجه ای 
که بیماران خاص برای داروهای خودشان  می  زنند، آیا معضلاتی  که جامعه 
معلولین و جامعه کارگری با آن دست و پنجه نرم می کنند و آیا مشکلاتی که 
معلمین خرید خدمات و حق التدریس دارند نباید در اولویت کاری ما قرار 
گیرد؟ معتقدم به جای این روش ها باید سراغ نهادهایی بروند که میلیاردها 
تومان اعتبار برای تبیین فلسفه عفاف و حجاب می گیرند، بروند و ببینند 

چه کرده اند.
تاکید کرد: وانگهی چه کسی  نماینده چابهار در مجلس شورای اسلامی 
گفته حجاب با عفاف یکی است. من با اصل این موضوع مخالف هستم چه 
بسا ممکن است برخی از افراد محجبه آن عفت لازم را نداشته باشند و برخی 
از افرادی که حجاب شان کامل نیست کاملا عفیف بوده و زیست عفیفانه 
داشته باشند. از همین رو به جای این رویکردها و برخوردها ای کاش به سیره 
امامین انقلاب توجه می کردیم کاش به سیره شهید حاج قاسم سلیمانی توجه 
می کردیم من معتقدم با این روش ها صرفا جز اینکه تنش ایجاد شود و تقابل 

مردم با مردم اتفاق بیفتد، به جایی نخواهیم رسید.
از  امروز ۷۵ درصد  به این موضوع توجه کنیم که  یادآور شد: کاش  وی 
مساجد درون شان نماز جماعت برگزار نمی شود، نماز که اهمیتش از حجاب 
بیشتر است لذا با جمیع این موضوعات هم با این خود لایحه بنده مخالفم و 

هم به طریق اولی با اصل هشتاد و پنجی شدن آن مخالف بودم.

یک نماینده مجلس مطرح کرد
بسیاری از منتقدان برخورد قهری با مساله حجاب متدینین هستند
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